

**1. ចំណុចសំខាន់ៗនៃប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិរបស់កម្ពុជា និងប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍សាធារណៈផ្សេងទៀត**

- (1) មនុស្សគ្រប់រូបដែលបានចុះបញ្ជីឈ្មោះសំរេចក្នុងប្រទេសកម្ពុជា និងមានអាយុចន្លោះពី 20 ដល់ 59 ឆ្នាំ ដោយមិនគិតពីសញ្ជាតិរបស់ពួកគេ ត្រូវទទួលបានការចេញវិញ្ញាបនបត្រប្រាក់សោធននិវត្តន៍តាមច្បាប់ និងត្រូវតែបង់ប្រាក់ចូលចំណែក។
- (2) ប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍សាធារណៈ (រួមទាំងប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ) ត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុទៅវិញទៅមកសម្រាប់សង្គមទាំងមូល ដោយមានយុទ្ធសាស្ត្រអន្តរជាតិ។
- (3) ប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ មិនត្រឹមតែបង់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាការបង់ប្រាក់ចូលឈ្មោះ ប៉ុន្តែរួមទាំងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជនពិការ ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជនរងគ្រោះផងដែរ នៅពេលលោកអ្នកមានបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុដែលមិនទឹកស្អាតទុកជាមុន។
- (4) រដ្ឋាភិបាលជម្រើសជូនជនបង្កើតឡើងវិញនូវប្រយោជន៍ប្រាក់សោធននិវត្តន៍។
- (5) ការចូលរួមចំណែកប្រាក់សោធននិវត្តន៍សាធារណៈរបស់អ្នក ជាមួយនឹងការកាត់បន្ថយពន្ធក្នុងនាមជា "ការចូលរួមចំណែកធានារ៉ាប់រងសង្គម" ។

**2. ប្រភេទនៃការចេញវិញ្ញាបនបត្រប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ និងនីតិវិធីចុះឈ្មោះរបស់អ្នកដូចខាងក្រោម៖**

មានអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងចំនួនបីប្រភេទដែលស្ថិតក្រោមប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ។ លោកអ្នកអាចស្វែងរកប្រភេទនីតិវិធីចុះឈ្មោះរបស់អ្នកដូចខាងក្រោម៖

- (1) **អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ I**  
ប្រសិនបើលោកអ្នកបានចុះឈ្មោះសំរេចក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ដែលមានអាយុពី 20 ដល់ 59 ឆ្នាំ ហើយលោកអ្នកមិនមែនជាអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II ឬអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ III (សូមមើលចំណុច (2) និង (3) ខាងក្រោម) លោកអ្នកជាអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ I ។  
→ ប្រសិនបើលោកអ្នកជាអ្នកស្នាក់នៅមិនមែនជនជាតិជប៉ុន និងជាអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ I នោះ សូមប្រាក់ដាច់លោកអ្នក ចុះបញ្ជីឈ្មោះទីលំនៅរបស់អ្នកជាលើកដំបូងនៅក្នុងករិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋានរបស់អ្នក ហើយត្រូវឱ្យពួកគេរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះសំរេចក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ បន្ទាប់មកលោកអ្នកត្រូវចុះបញ្ជីឈ្មោះរបស់អ្នកទៅក្នុងប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិទាំងករិយាល័យក្រុងដដែល។  
→ សេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុន (JPS) និងផ្ញើលិខិតជូនដំណឹងដល់លោកអ្នកអំពីការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក។ សូមប្រើលិខិតជូនដំណឹងដើម្បីបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក។ (សូមមើលចំណុច "4. ការចូលរួមចំណែកប្រចាំខែ" ដូចខាងក្រោម)។
- (2) **អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II**  
ប្រសិនបើលោកអ្នកមានការធ្វើនៅក្រុមហ៊ុន រោងចក្រ និងកន្លែងធ្វើការបែបនេះ ហើយទទួលបានការចេញវិញ្ញាបនបត្រប្រាក់សោធននិវត្តន៍និយោជិត ដែលមានប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍និយោជិតនោះ លោកអ្នកជាអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II ។  
→ និយោជករបស់អ្នកត្រូវទទួលខុសត្រូវចំពោះការបង់ប្រាក់ចុះឈ្មោះរបស់អ្នក ចូលប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ ក្នុងនាមដំណាក់កាលទី I សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតផ្សេងទៀត លោកអ្នកអាចសាកសួរនិយោជករបស់អ្នក។  
→ ការចូលរួមចំណែករបស់អ្នកត្រូវបានដកចេញពីប្រាក់ប្រចាំខែរបស់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកនិយោជករបស់អ្នកនឹងបង់ប្រាក់ជំនួសអ្នក។
- (3) **អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ III**  
ប្រសិនបើលោកអ្នកជាស្វាមីឬអ្វីដែលស្ថិតក្នុងបន្ទុកនៃអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II ហើយមានអាយុចន្លោះពី 20 ដល់ 59 ឆ្នាំនោះ លោកអ្នកជាអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ III ។  
→ ស្វាមីឬអ្វីដែលស្ថិតក្នុង (អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II) ត្រូវរាយការណ៍ទៅករិយាល័យសាខាសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុន JPS តាមរយៈនិយោជករបស់គាត់ថា លោកអ្នកជាស្វាមីឬអ្វីដែលស្ថិតក្នុងបន្ទុកនៃអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតផ្សេងទៀត លោកអ្នកអាចសាកសួរនិយោជករបស់ស្វាមីឬអ្វីដែលស្ថិតក្នុងបន្ទុករបស់អ្នក។  
→ លោកអ្នកមិនចាំបាច់បង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកឡើយ អ្នកទទួលបានការចេញវិញ្ញាបនបត្រប្រាក់សោធននិវត្តន៍ដោយការចូលរួមចំណែកដែលបង់ប្រាក់ដោយអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II ។

**3. រៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍**

នៅពេលនីតិវិធីចុះឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានបញ្ចប់ លោកអ្នកនឹងទទួលបានរៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក។ សូមចំណាំថាលោកអ្នកនឹងត្រូវការប្រើរៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក ហើយត្រូវប្រាកដថាលោកអ្នកត្រូវតែរៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ដែលមានសុវត្ថិភាពប្រចាំពេលវេលា។ រៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក មានសារៈសំខាន់ណាស់ដើម្បីដើម្បីបញ្ជាក់ពីអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកនៅពេលលោកអ្នកដាក់ពាក្យសុំការធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នក ឬសាកសួរសំណួរអំពីការធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នក។

ប្រសិនបើរៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក បានចាត់បង់ប្រចាំខែនោះ អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ I ត្រូវដាក់ពាក្យសុំការចេញរៀបរាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុន JPS ករិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។ អ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ II អាចធ្វើដូច្នោះបាននៅករិយាល័យសាខាសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុន JPS ឬលោកអ្នកអាចផ្ញើលិខិតនិយោជករបស់អ្នកឱ្យធ្វើដូច្នោះបាន ហើយអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ III ត្រូវធ្វើដូច្នោះតាមរយៈនិយោជករបស់ស្វាមីឬអ្វីដែលស្ថិតក្នុងបន្ទុករបស់អ្នក។

**4. ការចូលរួមចំណែកប្រចាំខែ**

ចំនួនប្រាក់ចូលរួមចំណែកសម្រាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិគឺ **¥16,410** ក្នុងមួយខែ ដោយគិតចាប់ពីខែមេសា ឆ្នាំ 2019 ដល់ខែមីនា ឆ្នាំ 2020 ។

លោកអ្នកត្រូវបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកប្រចាំខែដោយបានមុនថ្ងៃកំណត់នៅត្រីមួយខែនៃខែនីមួយៗ។

លោកអ្នកអាចបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែករបស់អ្នកជាសាច់ប្រាក់នៅតាមធនាគារនិងតាមគ្រឹះស្ថានហិរញ្ញវត្ថុផ្សេងទៀត ករិយាល័យប្រៃសណីយ៍ និងហាងលក់ទំនិញ។ លោកអ្នកក៏អាចបង់ប្រាក់នេះ ដោយប្រើការបញ្ជូនសេវាធានារ៉ាប់រងស្វ័យប្រវត្តិ ឬការបង់ប្រាក់តាមអ៊ីនធឺណិត។

ឬលោកអ្នកអាចបង់ប្រាក់នេះក្នុងអត្រាបញ្ចុះតម្លៃ ប្រសិនបើលោកអ្នកជ្រើសរើសយកការបង់ប្រាក់ជាមុនសម្រាប់ការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកប្រចាំខែនាពេលអនាគត។ លោកអ្នកអាចមានការបញ្ចុះតម្លៃបន្ថែមទៀត ប្រសិនបើលោកអ្នកជ្រើសរើសយកការបង់ប្រាក់ជាមុនតាមរយៈការផ្ទេរប្រាក់ដោយស្វ័យប្រវត្តិដោយជំនួសឱ្យការទូទាត់ជាសាច់ប្រាក់។

**5. ប្រសិនបើលោកអ្នកមានការលំបាកក្នុងការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក (ប្រព័ន្ធលើកលែងការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក)**

នៅពេលប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នកមានកម្រិតទាបពេកក្នុងការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក ឬលោកអ្នកមានហេតុផលផ្សេងទៀតនោះ លោកអ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំការលើកលែងពីការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកនៅករិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។

ករិយាល័យសាខាសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុន JPS ពិនិត្យមើលប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំពីមុនរបស់អ្នកនិងស្ថានភាពផ្សេងទៀត។

ប្រសិនបើការដាក់ពាក្យសុំរបស់អ្នកត្រូវបានអនុម័តនោះ ការលើកលែងចំនួនប្រាក់ពីការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកពេញលេញឬផ្នែកខ្លះ ត្រូវបានផ្តល់ជូន។

សូមមើលតារាងនៅទីនេះសម្រាប់ប្រភេទនៃការលើកលែងខ្លះ ចំនួនប្រាក់ដែលត្រូវបង់ និងអត្រានៃចំនួនប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាការពេលអនាគត ដែលមានរយៈពេលលើកលែងដោយប្រៀបធៀបទៅនឹងចំនួនប្រាក់ដែលមិនមានរយៈពេលលើកលែង។

ប្រភេទលើកលែង	ចំនួនប្រាក់ចូលរួមចំណែក	ប្រៀបធៀប អត្រា OBP
ការលើកលែងពេញលេញ	¥0	4/8
ការបង់ប្រាក់ 1/4 (ការលើកលែង 3/4)	¥4,100	5/8
ការបង់ប្រាក់ 1/2 (ការលើកលែង 1/2)	¥8,210	6/8
ការបង់ប្រាក់ 3/4 (ការលើកលែង 1/4)	¥12,310	7/8
ប្រព័ន្ធផ្តល់ការពន្យារពេលបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកសម្រាប់បុគ្គលដែលមានប្រាក់ចំណូលទាប	¥0	0
ប្រព័ន្ធបង់ប្រាក់ពីសេវាសម្រាប់សិស្ស	¥0	0

**[កំណត់សម្គាល់]**

- (1) សូមកត់សម្គាល់ថា បើលោកអ្នកមានមិនមែនបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកដែលនៅសល់ (ការចូលរួមចំណែក 1/4, 1/2, ឬ 3/4) ប្រព័ន្ធលើកលែងមួយចំណែកមិនមានសុពលភាពទៅទៀតឡើយ ហើយត្រូវបានចាត់ទុកថា ជាការមិនបង់ប្រាក់។ ហើយនេះមានន័យថា រយៈពេលមិនបង់ប្រាក់បែបនេះមិនផ្តល់ឱ្យលោកអ្នកបានធានារ៉ាប់រងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាការបង់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជប៉ុនឡើយ លើសពីនេះលោកអ្នកមិនអាចបញ្ចេញលក្ខណៈដែលមានសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជនពិការ ឬប្រាក់សោធននិវត្តន៍អ្នករស់រានមានជីវិតនៅពេលលោកអ្នកត្រូវការ។
- (2) ប្រសិនបើអ្នកជាសិស្ស លោកអ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំប្រព័ន្ធបង់ប្រាក់ពីសេវាសម្រាប់សិស្ស។ នោះជារយៈពេលណាដែល អ្នកកត់សម្គាល់ថាប្រព័ន្ធលើកលែងមិនមែនចេញវិញ្ញាបនបត្រធានារ៉ាប់រងសិស្សនៃសិស្សនៅតាមសាលាសាធារណៈរបស់អ្នកមិនមែននៅជប៉ុនភាគច្រើន នៅប្រទេស ឬសិស្សស្រីសិស្សតាមការលើកលែងរយៈពេលខ្លីនោះទេ។

6. ការទទួលបានមកវិញនូវរយៈពេលលើកលែងបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកនៃការចាត់ចែង

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានរយៈពេលលើកលែងភាគខ្លះឬពេញលេញនៃការចាត់ចែងនេះ លោកអ្នកអាចទទួលបានមកវិញរយៈពេលនេះដោយបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកដែលបានលើកលែងដោយមានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទពីមុនរហូតដល់ 10 ឆ្នាំ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលបានមកវិញនូវរយៈពេលដោយមានការបង់ប្រាក់ដែលមានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទពីមុននោះ ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញរបស់លោកអ្នកអាចរលាយបាន។

7. ចំនួនប្រាក់ធានារ៉ាប់រងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ

- (1) ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ
ប្រសិនបើលោកអ្នកបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិយ៉ាងតិច 10 ឆ្នាំ ហើយបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកនោះ ចំនួនប្រាក់ខាងក្រោមនឹងត្រូវផ្តល់ទៅលោកអ្នកមានអាយុ 65 ឆ្នាំ។ \*1
★ ចំនួនប្រាក់ធានារ៉ាប់រង: ¥780,100 (ចំនួនប្រាក់ប្រចាំឆ្នាំក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធ 2019 សម្រាប់អ្នកដែលបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែករយៈពេល 40 ឆ្នាំ)
(2) ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ
ចំនួនប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញអាចខ្ពស់ជាងមុនដោយសារតែការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកលើកលែង ឬលោកអ្នកបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកលើកលែងមួយចំនួននៃការចាត់ចែងនេះ ដូចបានបញ្ជាក់ពីការកាត់បន្ថយ 1 ឬ 2 ។ \*2
★ ចំនួនប្រាក់ធានារ៉ាប់រង: ¥975,125 (ចំនួនប្រាក់ប្រចាំឆ្នាំក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធ 2019 សម្រាប់ពិការភាពកម្រិត 1 ឬ 2 ។ \*2
¥780,100 (ចំនួនប្រាក់ប្រចាំឆ្នាំក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធ 2019 សម្រាប់ពិការភាពកម្រិត 2)
(3) ប្រាក់សោធននិវត្តន៍អ្នករស់នៅក្រៅប្រទេស
នៅពេលអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងនៃប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិបានទទួលបានលិខិត ចំនួនប្រាក់ខាងក្រោមនៃប្រាក់សោធននិវត្តន៍អ្នករស់នៅក្រៅប្រទេស ត្រូវបង់ដូចប្រាក់ចូលរួមចំណែកដែលបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកក្នុងប្រទេសដែលលើកលែងមកវិញ។
★ ចំនួនប្រាក់ធានារ៉ាប់រង: ¥1,004,600 (ចំនួនប្រាក់ប្រចាំឆ្នាំក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធ 2019 សម្រាប់ប្តីឬប្រពន្ធមានសិទ្ធិស្របច្បាប់ដែលមានកូនម្នាក់)
\* 1 ប្រសិនបើលោកអ្នកក្លាយជាជនរងគ្រោះដែលបានចូលរួមសញ្ជាតិ ឬប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលបានការអនុញ្ញាតជាអ្នកស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍មុនពេលលោកអ្នកមានអាយុ 65 ឆ្នាំនោះ រយៈពេលស្នាក់នៅក្រៅប្រទេសរបស់លោកអ្នកនៅតែរយៈពេល 1 ខែមក ឆ្នាំ 1961 និងថ្ងៃមុនលោកអ្នកក្លាយជាជនរងគ្រោះដែលបានចូលរួមសញ្ជាតិ 20-59 ឆ្នាំ នឹងត្រូវបានគិតថាជា "រយៈពេលបំពេញប្រតិបត្តិ" ។
រយៈពេលបំពេញប្រតិបត្តិជារយៈពេលដែលមានសុពលភាព ដែលចាប់ពីថ្ងៃដែលលោកអ្នកបានចូលរួមសញ្ជាតិដល់ថ្ងៃដែលលោកអ្នកបានចេញត្រូវការទាញយករយៈពេល 10 ឆ្នាំ ដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញកម្រិតខ្ពស់។
ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏រយៈពេលនេះមិនត្រូវបានគិតថាជាទុកនៅក្នុងការគណនាចំនួនប្រាក់ធានារ៉ាប់រងនោះទេ។
\* 2 ដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ ប្រាក់សោធននិវត្តន៍អ្នករស់នៅក្រៅប្រទេស លោកអ្នកត្រូវការបំពេញតាមតម្រូវការទាញយករបស់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកជាតិលាក់។ សម្រាប់ពិការភាពកម្រិតខ្ពស់ ឬមធ្យមស្ថានភាពស្រដៀងគ្នាជាមួយប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ JPS ឬការិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។ (សូមមើលចំណុច "10" ចំណុចទាក់ទងនឹងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិរបស់អ្នក " មានដូចខាងក្រោម )

8. ការបង់ប្រាក់ពីការដកប្រាក់សរុបសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋមិនមែនជនជាតិខ្មែរ

ប្រសិនបើលោកអ្នកមិនមែនជនជាតិខ្មែរ លោកអ្នកអាចដាក់ពាក្យទាមទារសំណងចំពោះការបង់ប្រាក់ពីការដកប្រាក់សរុបនេះ រយៈពេលដែលលោកអ្នកបានបញ្ចប់ការងាររបស់លោកអ្នកនៅក្រៅប្រទេស (មិនមែនជាអ្នករស់នៅជនជាតិខ្មែរទេ)។ ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំការបង់ប្រាក់ពីការដកប្រាក់សរុប លោកអ្នកត្រូវការបំពេញលក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោម៖
- លោកអ្នកបានចូលរួមចំណែកដល់ប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិដែលមានរយៈពេលសរុបយ៉ាងតិចប្រាំមួយខែ (ដោយមិនរាប់បញ្ចូលរយៈពេលធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកជាប្រភេទ II ឬអ្នកដែលមានធានារ៉ាប់រងប្រភេទ III)
- លោកអ្នកមិនបានបំពេញរយៈពេលតាមលក្ខខណ្ឌដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ។
ចំនួនប្រាក់ទូទាត់អាស្រ័យលើចំនួនខែដែលបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែករបស់អ្នក។
តារាងនៅទីនេះបង្ហាញជាទាបបំផុតចំនួនប្រាក់ក្នុងករណីការបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកក្នុងក្រោយរបស់អ្នក ត្រូវបានធ្វើឡើងក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធ 2019 ។

Table with 2 columns: ចំនួនខែសរុបបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែករបស់អ្នក\* and ចំនួនប្រាក់ LSWP របស់អ្នក. Rows include 6-11 months, 12-17 months, 18-23 months, 24-29 months, 30-35 months, and 36 months or more.

\* ប្រសិនបើលោកអ្នកមានរយៈពេលមិនរាប់បញ្ចូលការចូលរួមចំណែកនោះ ចំនួនខែសរុបបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែករបស់អ្នក ត្រូវបានគណនាដូចខាងក្រោម៖
ចំនួនខែបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកពេញលេញ + (ចំនួនខែបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក 1/4) x 1/4 + (ចំនួនខែបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែកពាក់កណ្តាល) x 1/2 + (ចំនួនខែបានបង់ប្រាក់ចូលរួមចំណែក 3/4) x 3/4

【របៀបទាមទារការបង់ប្រាក់】

- (1) នៅពេលលោកអ្នកចុះបញ្ជីឈ្មោះនៅការិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋានរបស់អ្នក ដែលលោកអ្នកលែងរស់នៅក្នុងប្រទេសខ្មែរទៅរកស្រុក ឬមុនចុះបញ្ជីលុបឈ្មោះរបស់អ្នកពីប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិក្នុងពេលដំបូងមួយ។ សំណុំបែបបទដាក់ពាក្យសុំការដកប្រាក់សរុបអាចទាញយកបាននៅគ្រប់ការិយាល័យក្រុងណាមួយ (ផ្នែកប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ) ការិយាល័យសហការសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ JPS ណាមួយ ឬតាមរយៈសារ។ ( https://www.nenkin.go.jp/international/index.html )
(2) នៅពេលលោកអ្នកបញ្ជូនពាក្យសុំរបស់អ្នក សូមបំពេញសំណុំបែបបទពាក្យសុំរបស់អ្នកដោយយកចិត្តទុកដាក់ ហើយផ្ញើរមួយជាមួយកម្រៃសេវាសេវាកម្មសេវាសេវាសហគ្រាស Japan Pension Service, 3-5-24, Takaido-nishi, Suginami-ku, Tokyo 168 8505 Japan
សូមកត់សម្គាល់ថា រយៈពេលចេញថ្លៃធានារ៉ាប់រងដែលលោកអ្នកបានប្រើដើម្បីទទួលបានការទូទាត់របស់អ្នក នឹងលែងមានសុពលភាពទៅទៀត ដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលបានធានារ៉ាប់រងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ ឬការធានារ៉ាប់រងសរុបទាំងអស់នៅក្រោមប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិរបស់អ្នក។

9. កិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការធានារ៉ាប់រងសង្គមកិច្ច

ដើម្បីលុបបំបាត់ការចេញថ្លៃធានារ៉ាប់រងដែលមិនទទួលបានស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសខ្មែរ ក៏ដូចជាដើម្បីសរុបរយៈពេលដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការធានារ៉ាប់រងវាងប្រទេសទាំងពីរនោះ មានកិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការធានារ៉ាប់រងសង្គមកិច្ចទូទាត់រវាងប្រទេសខ្មែរ និងបណ្តាប្រទេសជាច្រើនទៀត។ សូមចូលមើលវេបសាយរបស់យើង ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមទៀត។ ( https://www.nenkin.go.jp/international/index.html )

10. ទឹកចំណូលទាក់ទងនឹងប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិរបស់អ្នក

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរអំពីប្រព័ន្ធប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាតិ ឬការធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នក សូមទាក់ទងការិយាល័យក្រុងនៅមូលដ្ឋាន ឬការិយាល័យសហការសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ JPS របស់អ្នក។ លោកអ្នកអាចមើលបញ្ជីឈ្មោះការិយាល័យសហការសេវាកម្មប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ JPS នៅលើគេហទំព័រ ( https://www.nenkin.go.jp/international/index.html ) លោកអ្នកអាចហៅទូរស័ព្ទទៅសេវាសេវាស្តីពីប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជំនាញ "NENKIN Dial"។ នៅពេលលោកអ្នកទាក់ទងមកយើង សូមត្រៀមសៀវភៅប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក (លេខប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក) រួចទាញស្រទាប់។ សូមចុចលេខហៅទូរស័ព្ទ "NENKIN Dial" សម្រាប់ការហៅទូរស័ព្ទក្នុងប្រទេស៖ 0570 - 05 - 1165 (អត្រាតម្លៃហៅទូរស័ព្ទក្នុងប្រទេស) សូមចុចលេខហៅទូរស័ព្ទ "NENKIN Dial" សម្រាប់ការហៅទូរស័ព្ទក្រៅប្រទេស៖ +81 - 3 - 6700 - 1165 (អត្រាតម្លៃហៅទូរស័ព្ទក្រៅប្រទេស)